

Conseil Suprême Judiciaire  
Nom du tribunal : Tribunal correctionnel

Sécurité de l'Etat  
Instance N° : 1/2020  
Service : Renouvellement de  
Détention provisoire

Le demandeur / l'appelant / le recourant :	Défendeur / appelé / intimé :
<b>Tayeb BENABDERRAHMANE</b>	<i>néant</i>

## **Procès-verbal**

Le procès-verbal suivant rend compte des délibérations de la séance publique du tribunal le 15/04/2020, concernant l'appel susmentionné, sous la présidence de M. le juge : Ghanem Rached AL HAYADI

Et composé de :

Le juge : /

Le juge : /

En présence de M. Mohamed Sultan AL KHALDI, procureur.

En présence de M. Tarek SHALABI, greffier.

Vu la suspension des audiences à titre de précaution en raison du Coronavirus.

L'accusé n'a pas été présenté au tribunal, par conséquent Monsieur le Procureur du Ministère Public a demandé le maintien en détention de l'accusé.

## **Décision**

Le Tribunal a ordonné le report et le maintien en détention pour une période de 14 jours à compter de la date précédente de détention en tenant compte du délai légal pour l'examen du motif de la détention.

Le Juge */signature/*

Le Greffier */signature/*

Cachet : Etat du Qatar / Cour Supérieure de Justice / Tribunal de première instance /  
Délit d'appel



[State of Qatar, High Judicial Council]

High Judicial Council

Court name: Misdemeanor

State Security

Complaint No.: 1/2020

Circuit: Reserve Guard Renewal

Claimant/Appellant:

Tayeb bin Abdul Rahman

Defendant/Appellee:

### Minutes of Session

The following minutes record the facts of the session publicly held at the headquarters of the court on 15/4/2020 in the appeal mentioned above under the Presidency of the Judge: Ghanem Rashed Al Khayarsi and the membership of each:

Judge:

Judge:

In the presence of Me:

And in the presence of Me:

Mohamed Sultan Al Khalidi,

Tareq Shalbi,

Judge:

Judge:

Undersecretary

Registrar

Considering the suspension of the sessions as a precautionary measure due to Corona disease,

The accused did not appear in the court, thus

Mr./Deputy Public Prosecutor requested to keep the accused in jail

### Decision

The court decided to postpone the consideration of the imprisonment order for a period of 14 days starting from the date of his previous imprisonment, however he shall appear on the specified date in order to consider the order of his imprisonment.

[Signature]

(Registrar)

[Signature]

(Judge)

[Seal of the State of Qatar, High Judicial Council, Court of First Instance, Appeal Against Misdemeanors]